
 سرویس مدارس در هاله ای از ابهام!

 افزایش نرخ کرایه سرویس مدارس یکی از چالش های 
مضاعف خانواده ها در شروع سال تحصیلی جدید است که 
باتوجه  به افزایش هزینه های زندگی و امور تحصیلی باید 
تصمیمی منطقی و اصولی برای آن گرفته شود. رانندگان و 
مسئولین شرکت های حمل ونقل سرویس مدارس قیمت های 
بالایی را برای سرویس دهی اعلام کرده اند که بیشتر خانواده ها 
از پرداخت آن ناتوان هستند. اولیا و خانواده ها اظهار می کنند 
که درصد افزایش نرخ سرویس مدارس با افزایش حقوق و 
دستمزدها همخوانی ندارد و در برخی موارد درصد افزایش 
هزینه های سرویس مدارس به 100 تا 300 درصد می رسد. 
البته هزینه سرویس مدارس در شهرهای بزرگ بیشتر خواهد 
بود. رانندگان بالا بودن هزینه های نگهداری و قطعات خودرو را 
علت افزایش کرایه سرویس مدارس اعلام می کنند. هزینه یک 
ماه سرویس مدارس با شهریه یک سال تحصیلی در مدارس 
دولتی و هیات امنایی برابر شده و این موضوع باعث نگرانی 
اولیا و خانواده ها شده است. مشکل از آنجا شروع شد که در دو 
ماه پایانی سال تحصیلی قبل در بعد از عید، رانندگان سرویس 
مدارس هزینه های بالایی را که معمولاً دو یا سه برابر نرخ 
مصوب بود طلب کردند و چون خانواده ها مجبور بودند این 
هزینه ها پرداخت کنند، بالاجبار قیمت های بالا رسمیت پیدا 
کرد و اکنون در مهرماه نیز تمایل دارند با همان قیمت های بالا 
سرویس دهی را انجام دهند. با توجه به مشکلات مطروحه، در 
برخی مدارس خود خانواده ها اقدام به تهیه سرویس کرده اند که 
این موضوع نیز می تواند تبعات و مشکلات دیگری را در آینده 
به همراه داشته باشد. وزارتخانه های آموزش وپرورش، کشور و 
راه وشهرسازی در ساماندهی سرویس مدارس وظایفی را برعهده 
دارند. وزارت کشور وظیفه ساماندهی حمل ونقل درون شهری، 
وزارت راه وظیفه ساماندهی حمل ونقل برون شهری و روستایی 
و آموزش وپرورش وظیفه تسهیلگری و برقراری ارتباط میان 
پیمانکار، والدین و مدیران مدارس را برعهده دارد. کارگروه 
ماده 1۸ در هر شهری وجود دارد که نماینده اولیا در کارگروه 
ماده 1۸ باید در پیشنهاد نرخ به شورای شهر نقش آفرینی و 
مطالبات والدین را مطرح کند. مرجع تصویب نرخ نامه کرایه 
سرویس مدارس، شورای شهر و مرجع ابلاغ هم فرمانداری هر 
شهر است. معمولاً شهرداری ها طبق روال کاری، شرکت های 
پیمانکاری دارای پروانه و مجوز را به آموزش وپرورش معرفی 
می کنند و آموزش وپرورش اسامی را به همراه نرخ نامه به مدارس 
ابلاغ می کنند و در این میان مدارس نقشی در تغییر و افزایش 
نرخ را ندارند. نماینده اولیا در کارگروه ماده 1۸ باید مطالبات 
والدین را به شورای شهر مطرح کند. روال کار این است که 
کارگروه هزینه هایی بر نرخ مصوب شورای شهر اضافه می کند 
که برخی از آن در قانون پیش بینی شده، مثل مالیات و بیمه 
که به این عدد سهم پیمانکار هم اضافه می شود. در بسیاری از 
شهرهای کشور کارگروه ماده 1۸ تشکیل شده و قیمت های 
مصوب سرویس مدارس با توجه به شرایط هر منطقه مشخص 
شده است که امیدواریم خانواده ها و اولیای گرامی با تدابیری 
که توسط مسئولین در حوزه سرویس دهی مدارس اندیشیده 
می شود، همکاری کنند تا بدون دغدغه و اضطراب مشکل 
سرویس مدارس حل وفصل شود. شایسته است که مسئولین 
ذیربط تا شروع سال تحصیلی جدید تکلیف سرویس مدارس را 
مشخص و با شیوه های منطقی و اصولی کرایه سرویس مدارس 
را سازماندهی کنند و بر اساس ضوابط و قوانین شرکت های 
حمل ونقل مجاز را به مدارس معرفی نمایند تا خانواده ها با 
فراغ بال و اطمینان خاطر فرزندان خود را به کلاس های درس 

راهی کنند. 

 آرمان ملی: آنچه از نحوه خبررسانی 
رسانه های رسمی کشور برمی آید این است 
که تجمعاتی از سوی شهروندان معترض به 
درگذشت مهسا امینی)دختر جوان اهل سقز 
که در بازداشت گشت ارشاد تهران درگذشت( 
و نیز شهروندان معترض به عملکرد گشت 
ارشاد صورت گرفته است.  به گزارش روز 
دوشنبه خبرگزاری ایسنا »تعدادی از شهروندان 
تهرانی در اعتراض به عملکرد گشت  ارشاد و 
مرگ مهسا امینی تجمعی را برگزار کردند.« 
خبرگزاری دولت، ایرنا هم گزارش داده بود که 
»تعدادی از افراد در چند شهر کشور دوشنبه 
شب در پی درگذشت »مهسا امینی« اقدام به 
برگزاری تجمع اعتراضی کردند.« روز سه شنبه 
29 شهریور و همزمان با ادامه تجمعات مردمی 
در شهرها و دانشگاه های کشور، 13 نفر از 
نماینده های مجلس شورای اسلامی، ضمن 
بیان اینکه »لیدرهای اغتشاشات می خواهند 
کشور را درگیر آشوب های خیابانی کنند« 
گفتند »کاش دولت اجازه دهد تا جوانان غیور 
حسینی و فاطمی، طومار اغتشاشگران مفسد 
را بپیچند!« روح ا... متفکر آزاد عضو کمیسیون 
آموزش و تحقیقات، با اشاره به این نکته که 
»مجلس و دیگر دستگاه ها پیگیر حق خانواده 
امینی و پاسخگوی افکار عمومی هستند«، 
بار دیگر به دستاوردهای رئیس جمهور در 
نشست سازمان شانگهای اشاره کرد و ادامه 
داد که »اما متأسفانه این اتفاق تلخ فرصتی 
برای عقده گشایی برخی جریانات سیاسی 
داخلی و دشمنان خارجی شده تا در آستانه 
شکسته شدن حصار تحریم های ظالمانه در 
سایه پیمان هایی مثل شانگهای، علیه مردم 

عقده گشایی کنند.« آن ها با بیان اینکه »باید 
مراقب باشیم فتنه سال ۸۸ تکرار نشود«، گفتند 
که »حجاب، ضرورت دینی، قانون کشور و سنت 
تاریخی ایرانیان است.« سیدنظام موسوی عضو 
هیات رئیسه مجلس، ضمن بیان این جمله، 
به موارد دیگری هم اشاره کرد. اینکه : »وقتی 
سران قوا درباره فوت خانم مهسا امینی تاکید 
بر پیگیری جدی دارند، تلاش برخی جریان ها 
برای بلواسازی، چیزی جز کاسبی سیاسی 
نیست.« لازم به ذکر است که نماینده های 
مجلس به کشیدن چادر از سر زنان مومن اشاره 

کرده اند.
 مسئولین می گویند خویشتن داری 
قابل توجهی از طرف نیروهای انتظامی 

صورت گرفته
همان طور که گفته شد،  نماینده های مجلس، 
جاسوسی  سرویس های  و  منافقین  دست 
اخیر می بینند و  اعتراضات  رادر  خارجی 
معتقدند که این تجمعات، اصل اسلام و انقلاب 
را نشانه گرفته اند و فوت مهسا امینی را بهانه 
قرارداده اند. پلیس گیلان هم ضمن به کار 
بردن لفظ اغتشاشگر، گفته: »در صورت تداوم 
فعالیت اغتشاشگران، از دیگر حربه  های قانونی 
در اختیارمان استفاده خواهیم کرد.« جانشین 
فرمانده انتظامی گیلان با تاکید بر اینکه با توجه 
به اتمام حجت های انجام شده، در صورت تداوم 
فعالیت اغتشاشگران، پلیس از دیگر حربه  های 
قانونی در اختیار خود استفاده خواهد کرد 
گفت: »۶۸ نفر از عاملان اغتشاش، تحریک، 
تعرض به شهروندان، تخریب اموال عمومی و 
ایراد خسارت به واحدهای صنفی در شهر رشت 
دستگیر شدند.« سرهنگ حسین حسن پور 

اظهار کرد: »این افراد با تشکیل پرونده جهت 
سیر مراحل قانونی به مرجع قضائی معرفی 
شدند.«فرماندار مشهد هم گفته »همه بازداشت 
شدگان دیشب در مشهد از سران جریانات 
اغتشاشگر و دارای سابقه وابستگی به جریانات 
ضدانقلاب هستند یا مستندات ارتباط آنها با 
گروهای معاند به دست آمده است.«محسن 
داوری، افزود: معاندان همراهی مردم را ندیدند 
تا اینکه پس از واقعه مرحوم امینی شروع به 
تحریک احساسات مردم به خصوص نسل جوان 
کردند. مماشات و خویشتن داری قابل توجهی 
از طرف نیروهای انتظامی با آشوبگران شد و از 
طرفی به لطف خدا هیچ حادثه ای برای هیچ یک 
از شهروندان و مردم عادی پیش نیامد و مراکز 
درمانی گزارشی از مردم آسیب دیده ندادند 
اما شماری از ماموران انتظامی مورد حمله 
اغتشاشگران قرار گرفته و آسیب دیده اند.« 
مصطفی معین، وزیر علوم دولت اصلاحات، 
در یادداشتی به مهسا امینی و خانواده او اشاره 
کرده و گفته: »ژینا)مهسا(امینی در چنین 
خانواده با اخلاق، ادب و آگاهی آموزش و تربیت 
دیده است که شما در متانت، منطق و ادبیات 
گفتاری دائی  او )وفا عائلی-  در فیلم( می  شنوید 
و در رفتار سوگوارانه مادر و پدر داغدارش 
مشاهده می شود! بنابراین ژینای بی پناه، هیچ 
نیازی به توجیه و آموزش گشت ارشاد نداشته 

است!«
  مظلومیت  مضاعف

او از مظلومیت  مضاعف، صحبت به میان 
آورده و گفته: »از تبعیض و مظلومیت مضاعف 
ژینا امینی همین بس که دختر بود، جوان بود، 

بیکار بود، اهل منطقه  محروم « 
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یادداشـــت

 مرگ مهسا امینی و 
کارگروهی اقناع کننده 

فعال  زیباکلام،  سعید 
سیاسی اصولگرا طی یادداشتی 
مهسا  مرگ  »ماجرای  نوشت: 
امینی به اینجا کشیده شده که 
رئیس جمهور، جناب آقای رئیسی، 
شخصا و بی واسطه وارد شده به 
معاون امنیتی وزارت کشور دستور 
ویژۀ بررسی داده اند. همچنین، 
کرده  ورود  تهران  دادستانی 
و دستور تشکیل کارگروه ویژه 
برای بررسی ابعاد پزشکی مرگ 
مهسا امینی داده است. و پلیس نیز 
بررسی ظاهرا مستقلی را هم شروع 
کرده.«او گفت: »این مقدار دستور 
از سوی نهادهای مختلف نظام 
حکایت از حساسیت موضوع برای 
عموم مردم می کند.« زیباکلام 
ادامه داد: »در این صورت، آیا 
وزارت کشور و نیز دادستانی صلاح 
نمی دانند با توجه به فضای ملتهب 
جاری ، کارگروه مدنظر را با افزودن 
تنی چند از استادان دانشگاه، 
سیاسی  فعّالان  و  حقوق دانان 
معتمد و خوشنام تشکیل دهند تا 
گزارش نهایی ماجرا اقناع کنندگی 

و اعتبار لازم را حاصل کند؟« 

 پروازها طبق ساعت رسمی 
کشور انجام می شود

سخنگوی سازمان هواپیمایی کشوری 
رسمی  ساعت  طبق  پروازها  انجام  از 
کشور خبر داد. میراکبر رضوی اظهار 
کرد: تمامی پروازها از ساعت 24 دیشب 
سی ام شهریورماه 1401 طبق ساعت 
درج شده در بلیت و ساعت رسمی کشور 
انجام خواهد شد. او افزود: با توجه به 
این که ساعت رسمی کشور از ساعت 24 
دیشب 30 شهریور 1401 یک ساعت به 
عقب کشیده می شود، مسافران پروازهای 
داخلی و خارجی ضمن تنظیم ساعت خود 
با ساعت رسمی کشور برنامه های خود را بر 
اساس زمان درج شده در بلیت های هواپیما 

انجام داده و در فرودگاه ها حضور یابند. 
 

  مهاجرت به کانادا 
رئیس کمیسیون قضائی و مبارزه با 
فساد اقتصادی اتاق تهران اظهار داشت: 
چه نهادی بر خروج سرمایه 11 هزار نفری 
که از ایران سال گذشته به کانادا مهاجرت 
کردند نظارت کرد؟ سرمایه های نقدی و 
سرمایه های انسانی کشور هر ساله با روند 
تندتری در حال خروج از کشور هستند. 
حسن فروزان فرد با بیان اینکه فساد اداری 
فضای کسب و کار در کشور را تیره و تار 
کرده است، گفت: هر ساله میزان فساد 
اداری در کشورها سنجیده و اطلاع رسانی 
می شود و از سوی دیگر دولت ها تلاش 
می کنند که با آیتم هایی این فساد را تقلیل 
بدهند. واقعیت این است که در 2 دهه 
گذشته فساد اداری در ایران گسترده 
شده و از سوی دیگر شیوه اطلاع رسانی 
آن همراه با موضوعات سیاسی و محکوم 
کردن گروه سیاسی بوده است. به گفته این 
فعال اقتصادی، امروز این شیوه اطلاع رسانی 
باعث ایجاد نگرانی و غیرواقع بینانه شدن 

میزان فساد در کشور شده است. 
 

 مترو پرند، همچنان درگیر 
تامین منابع مالی 

به رغم تکرار وعده های متعدد مبنی بر 
واگذاری 2۵ هکتار زمین از اراضی شهر 
جدید پرند به پیمانکار برای ساخت و تحویل 
خط مترو از فرودگاه امام خمینی)ره( تا شهر 
پرند؛ اما هنوز در عمل هیچ یک از قطعات 
دسته بندی شده واگذار نشده است و همین 
امر فرآیند سفارش خرید، تهیه و آماده 
سازی، بارگیری تجهیزات و حمل آن به 

محل پروژه را تحت تاثیر قرار خواهد داد. 
روند تکمیل و راه اندازی خط مترو شهر 
جدید پرند به حداقل 1200 میلیارد تومان 
منابع مالی نیاز دارد تا بتوان ضمن اتمام 
نازک کاری ایستگاه و انجام عملیات ساخت 
و ساز باقی مانده آن، تجهیزات لازم برای 
راه اندازی ایمن خط را خریداری و در موعد 
مقرر نصب کرد. با این حال به نظر می  رسد 
طی روند فرسایشی امور اداری واگذاری 
قطعات زمین ها، باعث تاخیر در تامین 
تجهیزات مورد نیاز شده و بهره برداری از 
پروژه تا پایان سالجاری را با اما و اگرهای 
جدی مواجه سازد. بر اساس گزارش روابط 
عمومی و امور بین الملل شرکت راه آهن 
شهری تهران و حومه )مترو(، به رغم تمام 
مشکلات موجود بر سر راه تامین منابع 
مالی پروژه خط مترو تهران- پرند، مرحله 
اتمام  به  ایستگاه  پله های  برقی  نصب 
رسیده و عملیات نازک کاری ایستگاه از 
مرز 90 درصد فراتر رفته است. همچنین 
ریل گذاری مسیر برگشت این خط نیز 
در حال انجام بوده و تامین قطعات لازم 
به منظور تداوم بدون وقفه این عملیات 

پیگیری می  شود. 
 

زنان بیشتر از مردان به 
آلزایمر مبتلا می شوند؟

یک متخصص حوزه سالمندی با اشاره 
به اینکه زنان بیشتر از مردان دچار آلزایمر 
می شوند، اظهار کرد: انتظار می رود حدود 
20 درصد از سالمندان دچار بیماری 
آلزایمر و حدود پنج درصد از آنها هم دچار 
آلزایمرهای شدید باشند. حسین نحوی نژاد 
در آستانه روز جهانی آلزایمر، با بیان اینکه 
آلزایمر در راس دسته ای از بیماری ها قرار 
دارد که موجب ایجاد اختلالات شناختی، 
حافظه  مشکلات  رفتاری،  اختلالات 
و... می شوند، اظهار کرد: این اختلالات 
شناختی بلای قرن محسوب می شود و 
باتوجه به سبک زندگی بعید نیست که 
آلزایمر روز به روز در افراد افزایش یابد. او 
افزود: آلزایمر بیشتر به سن وابسته است و 
با افزایش سن، بیماری های شناختی در 
افراد نیز افزایش می یابد، البته بیماری های 
شناختی در سنین کم نیز ممکن است بر 
اثر تصادف و ضربه و مشکلات عروقی هم 
ایجاد شوند، اما درصد این بیماری های 
شناختی در افراد با سن کم، پایین است. 
به طوری که  انتظار می رود حدود 20 درصد 
از سالمندان دچار بیماری آلزایمر و حدود 
پنج درصد از آنها هم دچار آلزایمرهای 

شدید باشند.  

 اعلام آخرین جزئیات 
بررسی پرونده امینی

معاون امنیتی انتظامی وزارت 
بررسی  آخرین جزئیات  کشور 
پرونده مهسا امینی را اعلام کرد. 
مجید میراحمدی معاون امنیتی 
درباره  کشور  وزارت  انتظامی 
آخرین جزئیات بررسی پرونده 
مهسا امینی گفت: از زمانی که 
وزیر کشور دستور را به حقیر ابلاغ 
کردند بلافاصله اقدامات متعدد 
و مختلفی را آغاز کردیم از جمله 
اینکه از همه دستگاه هایی که در 
این زمینه مسئولیت مستقیم و 
غیرمستقیم دارند و یا می توانند 
به ما کمک کنند به کشف ماهیت 
واقعی فوت خانم مهسا امینی، 
درخواست شد گزارش ها، اسناد 
و مدارک و فیلم را برای ما ارسال 
کنند و این کا را به صورت مجدانه 
دنبال می شود. او ادامه داد: ثانیا 
دوربین های  تمام  شده  تلاش 
شهری که در روز حادثه در مسیر 
تردد ایشان بوده است بازبینی 
شود که این از دستگاه های مسئول 
ارسال  منتظر  و  شده  خواسته 

فیلم ها هستیم.

حسین معافی 
فعال فرهنگی

  درگیری های کرمانشاه 
۲ کشته و ۲۵  مجروح داشت

 شهرام کرمی، دادستان کرمانشاه 
گفت: متأسفانه در درگیری های 
شب سه شنبه، در کرمانشاه 2 نفر 
کشته شده اند که مطمئن هستیم 
این اتفاق توسط عوامل ضدانقلاب رخ 
داده، چرا که این افراد با سلاح های 
غیرسازمانی هدف قرار گرفته اند. او 
ادامه داد: در جریان این نا آرامی ها 2۵ 
نفر از معترضین و نیروهای انتظامی 
و همچنین مردم عادی که توسط 
معترضین مورد هجوم قرار گرفتند، 
نیز مجروح شده اند. به گزارش فارس، 
شهرام کرمی با اشاره به ناآرامی های 
اخیر اظهار کرد: مطمئن هستیم این 
اتفاق توسط عوامل ضدانقلاب رخ 
داده چراکه این افراد با سلاح های 

غیرسازمانی هدف قرار گرفته اند. 

اخبار کوتاه

روی خط آرمان ملی

  مسئولان می گویند   نیروی انتظامی تا کنون از خود خویشتنداری نشان داده است

تجمعاتوواکنشهــــا
بهدرگذشتمهساامینــــــی

    نماینده مجلس: حجاب، ضرورت دینی، قانون کشور و سنت تاریخی ایرانیان است
 

آرمان ملــــی: یک عضو  
درمان  و  بهداشت  کمیسیون 
مجلس شورای اسلامی به ارائه 
توضیحاتی از گزارش تهیه شده 
کمیسیون شوراها درباره پرونده 
»مهسا امینی« پرداخت. فاطمه 
به جلسه  اشاره  با  محمدبیگی 
کمیسیون شوراها برای بررسی 
پرونده »مهسا امینی« گفت: روز 
دوشنبه جلسه کمیسیون امور 
داخلی و شوراها با حضور جمعی 
از نمایندگان، مسئولانی از فراجا، 
پزشکی قانونی و اورژانس برای 
بررسی ابعاد پرونده خانم »مهسا 
امینی« تشکیل شد. در این جلسه 
سه ساعته تمام مستندات پرونده 
پزشکی »مهسا امینی« توسط تیم 
اورژانس، پزشکی قانونی و پزشکان 
متخصص ارائه شد. او با اشاره به 
پخش فیلمی از شاهدان در جلسه 
کمیسیون شوراها، گفت: »طبق 
مرحوم  همراه  مستندات  این 
امینی در ماشین پلیس امنیت 
اخلاقی ۵ نفر حضور داشتند که 
از بین آن ها دو نفر با مراجعه به 
پلیس و برای بیان واقعیات حاضر 
به مصاحبه شدند؛ در این فیلم یکی 
از خانم ها توضیح می دهد »هیچ 
برخورد بدی با آن ها نشده، آن ها را 
سوار ماشین کرده و گفته شده بعد 
از حضور در کلاس آموزشی و تهیه 
لباس مناسب برایشان، می توانند 
اخلاقی  امنیت  پلیس  از محل 
خارج شوند. محمدبیگی ادامه 
داد که این خانم در مصاحبه اش 
می گوید که »مرحوم امینی در 
ماشین پلیس با دخترهای دیگر 
شوخی می کرده و می گوید ساکن 
شهرستان بوده و تهرانی نیست. 

بعد در کلاس آموزشی آرامش 
داشته و در کلاس نیز برخورد بد، 
دعوا و بحث و جدلی نمی شود. 
او با اشاره به پخش فیلم از زمان 
بازداشت »مهسا امینی« توسط 
پلیس امنیت اخلاقی تا حضور 
کلاس  برگزاری  محل  در  او 
به  توجه  »با  افزود:  توجیهی 
و مستندات  مصاحبه شاهدان 
موجود، ضرب و شتمی صورت 
نگرفته است. علاوه بر این خانم 
دکتر متخصص پزشکی قانونی 
اقدام به معاینه کامل آن مرحوم 
کرده و مشاهدات و مستندات را 
به جزئیات می نویسد که این  موارد 
هم در جلسه قرائت شد؛ در این 
جزئیات هم هیچ موضوعی مبنی 
بر ضرب و جرح در ناحیه دست، 
سر و صورت و بدن وجود ندارد. 
این عضو کمیسیون بهداشت و 
»طبق  گفت:  مجلس  درمان 
سی تی اسکن ارائه شده، شکستگی 
داخل جمجمه و خونریزی داخل 
مغز وجود ندارد لذا نتیجه جلسه 
دیروز با توجه به مستندات ارائه 
شده این بود که »هیچ ضرب و 
جرحی صورت نگرفته است و 
مرگ ایشان در اثر عوامل دیگری 
است.« در این باره هم آزمایشات 
)سم  توکسیکولوژی  تکمیلی 

شناسی( و بافت شناسی انجام 
شده که نتایج آن آماده نشده 
است. محمدبیگی با بیان اینکه 
امروز گزارش اولیه در کمیسیون 
»مهسا  پرونده  درباره  شوراها 
امینی« تکمیل و ارائه می شود، 
گفت: »در هر اتفاقی چند گزارش 
اعم از گزارش میدانی از شاهدان 
صحنه، متخصصان و بررسی های 
تکمیلی و حقوقی و قضائی تهیه 
می شود. در موضوع خانم امینی 
گزارش مربوط به قسمت های 
قضائی و حقوق و نتایج آزمایشات 
گزارش  است.  انجام  حال  در 
مشاهدات میدانی، بررسی های 
اولیه  معاینات  و  سی تی اسکن 
پزشکی قانونی ارائه شده است. لذا 
گزارش تهیه شده اولیه بوده و در 
مراحل بعدی گزارش تکمیلی ارائه 
می شود. همچنین بررسی دقیق 
دوربین های شهری نیز در دست 
پیگیری است. این نماینده مجلس 
اضافه کرد: »همچنین گفته شد که 
تعداد زیادی افراد بعد از آموزش و 
تعهد از مرکز خارج می شوند. خانم 
امینی هم قرار بوده به دلیل پوشش 
نامناسب بعد از طی آموزش به 
خانه برود که متأسفانه حال ایشان 
بد شده و به بیمارستان منتقل 
می شود. محمدبیگی درباره اینکه 

آیا کمیسیون شوراها در تهیه 
گزارش صحبتی با خانواده امینی 
کرده است، گفت: »خانواده امینی 
سه روز کامل در زمان بستری با 
اورژانس، پزشکی قانونی و نیروی 
انتظامی همراه بودند و گفته های 
شفاهی آن ها صورت جلسه شده 
است با این حال این موضوع نیز 
مورد پیگیری قرار می گیرد. این 
عضو کمیسیون بهداشت و درمان 
درباره طرح موضوعاتی درباره 
سابقه بیماری مهسا امینی گفت: 
توسط  که  مستنداتی  »طبق 
کارشناسان پزشکی قانونی و سایر 
عوامل ارائه شد خانم مهسا امینی 
سابقه جراحی در مغز داشته که 
اثر ناشی از جراحی در جمجمه به 
دلیل جراحی  در کودکی باقیمانده 
است؛ به طوری که مستندات و 
از  او  پزشکی جراحی  پرونده 
بایگانی بیمارستان محل جراحی 
قبلی استخراج و ارزیابی شده 
است.  محمدبیگی ادامه داد: 
معمولا کسی که جراحی هیپوفیز 
می کند، دچار مشکل عوارض 
از ناحیه غدد مترشحه داخلی 
می شود و مجبور می شوند به 
عنوان دارو از داروهای هورمونی 
مثل لووتیروکسین استفاده کنند، 
برخی از آن ها هم دچار عوارض 
بعد از عمل همچون دیابت بی مزه 
می شوند که احتمال داده می شود 
خانم امینی دچار دیابت بی مزه 
بوده اما باید نتایج آزمایشات او 
مشخص شود. قطعا مجلس پیگیر 
نتایج کامل و دقیق دیگر در این 
خصوص است تا ابعاد موضوع 
بررسی و به اطلاع مردم عزیز 

برسد.« 

روایت یک نماینده  مجلس از بررسی علل درگذشت مهسا امینی؛
  هیچ ضرب و جرحی صورت نگرفته است  

 میدان میوه و تره بار
میدان میوه وتره بار مرکزی که در اتوبان آزادگان قرار دارد واقعا از 
لحاظ بهداشتی وضعیت اسفناکی قرار دارد و مشکلات زیادی را برای 
افرادی که برای خرید به این میادین می آیند ایجاد کرده است از 
مسئولان شهرداری منطقه تقاضای رسیدگی به این منطقه را داریم. 
صمدی از تهران

دست انداز خیابان
راهنمایی و رانندگی که هر روز جریمه برای خودش وضع می کند 
چرا به خیابان های پر از چاله وچوله و دست انداز سرکشی نمی کند؟ 
مسیر تهران به پاکدشت وضعیت آسفالتش واقعا اسفناک است. جا 
دارد مسئولان راهنمایی و رانندگی و شهرداری  فکری هم برای 

دست اندازهای جاده ها کنند. 
اسماعیلی از پاکدشت

بازنشسته
اکثرا بازنشسته ها  مطابق قانون نباید دیگر کار کنند ولی در 
آموزش و پرورش چنین چیزی معنا ندارد در تهران کماکان 
این بازنشسته ها در مدارس مشغول به تدریس هستند. جا دارد 
مسئولان آموزش و پرورش از نیروهای تازه نفس برای تدریس 
به دانش آموزان استفاده کنند تا بلکه بیکاری هم در این زمینه 

کمتر شود. 
کمالی از تهران 

جواز عطاری ها
عطاری های تهران اکثرا فاقد جواز کسب هستند و قرص هایی که 
به اسم ترک اعتیاد در این عطاری ها هست اکثرا باعث مسمومیت 
می شود از مسئولان تقاضا داریم که به این موضوع رسیدگی کنند. 
اگر مسئولان سری به بیمارستان لقمان بزنند از مشکلات مردم در 

این مورد آگاه می شوند. 
یک شهروند از تهران 


